
 

Nr.3255 din 16.04.2021 

PROCES – VERBAL 

 

 Încheiat astăzi 16.04.2021 în şedinţă ordinară a Consiliului Local Bosanci, la care participă 

un număr de 13 consilieri din cei 15 consilieri convocați conform prezenței efectuate de domnul 

secretar general al U.A.T. comuna Bosanci Bivol Zamfir. Lipsă motivat pentru plecare în interes 

de serviciu în alte localități din străinătate fiind consilierul  Găitan Ioan și con silierul Gavrilovici 

Daniel-Doru. 

 Președintele de ședință, domnul Bivol Dorel prezintă ordinea de zi conform Dispoziției 

primarului nr. 86 din 09.04.2021, care este următoarea: 

1. Prezentarea spre aprobare a procesului verbal din ședința ordinară din data de 

31.03.2021. 

   2. Proiect de hotărâre  privind aprobarea bugetului local al comunei Bosanci pentru 

anul 2021;  
   - Avizat de   Comisia pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, 

protecția mediului și turism. 

             - Iniţiator :   Neculai Miron primarul comunei Bosanci 

   3. Diverse  
        Se consultă Consiliul local cu privire la aprobarea ordinii de zi. 

        Se supune la vot aprobarea ordinii de zi.  

        Cu unanimitate de voturi consilierii prezenți la ședință au votat aprobarea ordinii de zi 

înscrisă inițial . 

       Bivol Zamfir în calitate de secretar general al UAT Comuna Bosanci face precizarea că 

proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local al comunei Bosanci pentru anul 2021, 

aprobat la ordinea de zi  pentru adoptarea la prezenta ședință, îndeplinește condițiile prevăzute de 

prevederile art  136 alin (8) în sensul că sunt însoțite de : 

  -     referatul de aprobare al primarului, ca instrument de prezentare şi motivare, semnat de 

iniţiator; 

 - raportul compartimentelor de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului, 

   - avizul cu caracter consultativ al comisiei de specialitate al consiliului local și alte  documente 

prevăzute de legislaţia specială. 

     De asemenea s-au respectat prevederile art 7 alin(1) din Legea nr. 52/2003 privind tranparența 

decizională în administrația publică. 

    Iar proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local pentru anul 2021 a fost afișat pe site-

ul Primăriei comunei Bosanci www.comunabosanci.ro , la secțiunea proiecte de hotărâri 

 Se trece la punctual 1 de pe ordinea de zi. 

 Prezentarea spre aprobare a procesului verbal din ședința ordinară din data de 

31.03.2021. 
 

 Președintele de ședință consultă dacă sunt discuții cu privire la forma în care au fost 

redactat procesul verbal al ședinței ordinare din data de 31.03.2021 . 

Nefiind discuții se supune aprobarea acestuia prin vot. 

Din totalul de 13 consilieri prezenți la ședință un număr de 13 consilieri votează pentru 

aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din data de 31.03.2021 în forma în care a fost 

redactat. 

 

 Se trece la punctual 2 de pe ordinea de zi. 

     2. Proiect de hotărâre  privind aprobarea bugetului local al comunei Bosanci pentru 

anul 2021;  
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   -Avizat  la  Comisia pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget, finanțe, administrarea domeniului public și privat 

al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecția mediului și turism, cu un număr de 7 voturi pentru din totalul celor 7 

membrii ce fac parte din comisie. 

             - Iniţiator :   Neculai Miron primarul comunei Bosanci 

 

Domnul Bivol Dorel, președintele de ședință dă cuvântul d-rei Gula Sabina Alexandra cu 

atribuți la biroul financiar - contabil al Primăriei comunei Bosanci, care prezintă Proiectul de 

hotărâre și raportul compartimentului de specialitate la proiectul supus dezbaterii. 

În continuare se dă cuvântul la dezbateri cu privire la adoptarea acestui proiect de hotărâre: 

-D-l consilier Curic Anton propune suplimentarea sumelor alocate pentru culte cu 2o.ooo 

lei . 

- D-l primar susține că este de acord și să se supănă la vot această propunere. 

- Se supune la vot propunerea de suplimentarea a sumelor pentru culte astfel că din totalul 

de 13 consilieri prezenți la ședință toți 13 consilieri votează pentru suplimentarea sumelor alocate 

la culte. 

- După exprimarea votului domnul primar întreabă pe consilieri de unde să se taie aceste 

cheltuieli pentru a se suplimenta propunerea făcută. 

- Nici unul din consilieri nu a exprimat un punct de vedere în acest sens, astfel că la 

sfârțitul ședinței  a mai fost supus discuțiiloir această modificare. Din discuțiile purtate reiese că 

oricum aceste sume se  virează în ultimul trimestru al anului și că până atunci se vor identifica 

care sume nu sunt cheltuite și se v-a face o rectificare de buget în acest sens. S-au consultat 

consilieri și a rămas ca bugetul să rămână în forma de proiect fără a se mai face alte modificări. 

- În continuare, consilier Ungurian Gheorghe cere lămuriri în ce constau cheltuielile studiu 

topografice. 

- Primarul comunei dă explicații în acest sens că aceste cheltuieli sunt prevăzute la 

proiectele de investiții pe tot traseul ,,Extindere rețea iluminat public în satul Cumpărătura, 

comuna Bosanci, județul Suceava,, cât și pentru investițiile de  extindere rețea apa și canalizare. 

- În continuare consilierul Ungurian Gheorghe mai întreabă dacă mai sunt prevăzute sume 

pentru întabularea pentru anul 2021. 

- Primarul comunei Miron Neculai explică că sunt prevăzute sume de 441.000 lei pentru 

întabulare, sume ce vor fi virate de către O.C.P.I. Suceava. 

- În continuare primarul comunei arată că bugetul propus pentru dezbare, este cel mai bun 

buget din toate bugetele anterioare ale comunei Bosanci și poate printre cele mai bune bugete pe 

județ în sensul că are prevăzute cheltuieli pentru dezvoltare  în sumă de 22.288.543 lei , ceea ce 

reprezintă 64 % din totalul cheltuielilor, iar pentru funcționare sunt propuse cheltuieli în procent 

de 36 %. 

- În continuare, tot consilierul Ungurian Gheorghhe întreabă dacă la Școală sunt cuprinse 

cheltuieli pentru cele două corpuri privind proiectul cu toaletele pentru fiecare etaj. 

- Primarul comunei arată că sunt cuprinse și sumele pentru acest proiect și în continuare 

primarul comunei arată că sunt cuprinse sume în valoare de 4.450.000 lei pentru drumuri și descrie 

pentru fiecare proiect de drum ce sume sunt cuprinse. Totodată se prezintă și celelalte investiții 

care sunt în derulare , terminarea lucrărilor la Centrul  Medical, lucrările la sala de sport la Școala 

Gimnazială Bosanci, Lucrări de asfaltare drum pe strada Tudor Vladimirescu, pe strada Mihai 

Viteazu, pe strada Florilor, Victor Babeș și  strada Doctor Sîrghie Nichifor , de asemenea și alte 

lucrări care se vor completa din bugetul local. În contiuare se arată că unele proiecte care nu sunt 

în derulare au posibilitatea să fie cuprinse în proiecte din fonduri Europene dacă aceste finanțări 

vor fi posibil de a fi accesate în perioada următoare. 

- Tot consilierul Ungurian Gheorghe întreabă câte rețele de apa și canalizare sunt cuprinse 

a se realiza. 

- Domnul primar arată că sunt cuprinse proiecte care să cuprindă tot satul și se vor urmări 

deschiderea de finanțări prin întocmirea de  studii în acest sens. 

- D-l consilier Bujorean Dragoș întreabă de unde sunt prevăzute sume pentru achiziționarea 

unui buldoexcavator. 
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- D-l primar arată că sunt cuprinse sume din bugetul local și că pentru achiziționarea unui 

buldoexcavator prin fonduri europene ne costă mai mult și durează câțiva ani dacă cererea noastră 

v-a fi eligibilă să intre la finanțare. 

- D-l consilier Ungurian Gheorghe întreabă  că la CAP 107 din proiectul de buget sunt 

cuprinse 172.000 lei cheltuieli la protecția mediului și în ce constau aceste cheltuieli. 

- d-ra Gula Alexandra- Sabina din partea biroului financiar - contabil  explică că aceste 

sume sunt pentru canalizare. 

Se supune la vot Proiectul de hotărâre  privind aprobarea bugetului local al comunei 

Bosanci pentru anul 2021. 
Se aprobă proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi care este exprimată ca fiind din 

totalul celor 13 consilieri prezenți la ședință : 12 voturi pentru, voturi contra - și abțineri 1 voturi – 

(fiind consilier Bujorean Dragoș care arată că este nemulțumit că este prevăzut a se achziționa un 

buldoexcavator cu bani din bugetul local și nu cum și-ar fi dorit prin accesarea de fonduri 

nerambursabile). Drept pentru care se adoptă Hotărârea nr. 28 din 16.04.2021 . Hotărâre  

privind aprobarea bugetului local al comunei Bosanci pentru anul 2021. 

Se trece la punctual 3 de pe ordinea de zi. 

 Diverse 

- Dl.Bivol Zamfir prezintă cererea înregistrată sub nr. 3191 din 30.03.2021 formulată  

de către Barbă Ovidiu care solicită scoaterea la licitație a terenului situat pe strada Alexandru cel 

bun nr. 58 ,, La harmasari” 

    La discuții, d-l consilier Ungurian Gheorghe arată că ar fi bine să-i împace pe amândoi care 

soliciută acest teren și pe Barbă Ovidiu și pe Ieremie  Constantin(vasilca). 

    Din discuțiile consilierilor reiese că ar trebui dezmembrat terenul dacă sunt doi solicitați , apoi 

se arată că mai este interesat să cumpere acet teren și  Bondar Gheorghe  (pruna) situație în care 

consilierii au susținut că acest teren nu trebuie dezmembrat și că v-a trebui scos la licitație așa cum 

se afla el întabulat. 

      Domnul primar mai arată că mai există un imobil fostul canton care se află pe UAT Udești 

care este în paragină și ar trebui scos la licitație. 

 Se supune la vot dacă pentru aceste două imobile cel solicitat prin cerere de către Barbă Ovidiu și 

pentru terenul cu fostul canton să se întocmească proiect de hotărâre pentru scoatere la licitație. 

      Din totalul de 13 consilieri prezenți un număr de 12 consilieri votează pentru , un vot contra ( 

consilier Ungurian Gheorghe, voturi abțineri -. 

     În continuare d-l viceprimar Găitan Nistor face următoarele precizări : 

      - anunțul că se convoacă pentru luni 19 aprilie la ora 12 comisia pentru urmărirea lucrărilor în 

derulare; 

      - se prezintă faptul că s-au plantat un număr de 7000 de puieți de salcâmi și că au fost  discuții 

pro și contrta și ca ar fi bine că la astfel de acțiuni să participe și consilierii locali; 

     -în continuare arată că la defrișarea crengilor și pomilor care afectează traficul pe drumuri a 

fost nevoit să apeleze la ajutorul poliției. 

     Domnul primar arată că se v-a preocupa de împrejmuirea puieților plantați prin confecționarea 

unui gard drept pentru care se vor achiziționa stâlpi și cherestea în acest sens. 

    În continuare se face apel la consilieri ca în discuțiiule care le au cu cetățenii să –i lămurească 

să nu se opună la defrișările care au loc. 

    În continuare se poartă discuții că drumul modernizat pe strada Mihai Eminescu trebuie finalizat 

de către constructor. 

    Apoi se discută că autospecială care se află în Valea Iugă trebuie dusă la casare pentru fier 

vechi.    

        Nemaifiind alte discuții la ordinea de zi, ședința ordinară se declară închisă.  

 

    Președinte de ședință,                                      Secretarul general al U.A.T. Comuna Bosanci 

       Bivol Dorel                                                                       Bivol Zamfir 

 


